
 Dagsorden        
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen d.8.11.2016 kl.18.00 – 21.00 

Møde. NR. 4 – 2016/17 

Dagsorden 
Deltagere:  
Forældre: Lasse, Sune, Britta, Søren, Martin, 
Kevin, Michael, Anette, Lisbeth og Rikke 
Medarbejdere: Helene  
Ledelse: Natasha og Søren 
  
Afbud:  
Fraværende: Sanne, Nikoline og Samir 

Orientering/beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Punkter til dagsorden: 
a) Skolefoto 2017 
b) Ferieplan 

 
Høring af forslag til 

ferieplan for skoleåret 2017_2018 og skoleåret 201....docx
Skoleudvalget 

05-10-2016 Ferieplan for skoleåret 2017_2018 og 2018_2019.pdf 
c) Princip vedr. Skole/hjemsamarbejdet 
d) Princip vedr. Løbehjul, rulleskøjter og 

Skateboard 
  

a) Der blev drøftet om 
skolen stadig vil 
benytte sig af 
Modulfoto, qua 
kvalitet og pris. 
Kevin får fra 
administrationen 
tilsendt, hvordan 
den nuværende 
fotopakke for skolen 
er skruet sammen, 
hvorefter han 
undersøger nye 
muligheder for 
skolefoto. Dette 
tages op igen, senest 
på mødet i januar 
2017. 



b) Der sendes et 
høringssvar fra 
Skolebestyrelsen, 
hvor der bakkes op 
omkring Kommunens 
ferieplan.  
Lukkedage i Sfoen, 
skoleåret 2017/2018 
skal tages op som 
punkt på næste 
møde. Ledelsen 
medtager forslag til 
lukkedage. 
 

c) Eksisterende 
principper for skole-
hjemsamarbejde 
blev gennemgået og 
kommentarer blev 
tilføjet, og til sidst 
godkendt til 
udsendelse sammen 
med referatet. 
Principper for 
drillerier, konflikter 
og mobning sættes 
på dagsorden til 
næste møde. 
 

d) Princippet er 
drøftet i 
lærergruppen, hvor 
der ønskes at 100-
meter banen blev 
tilføjet som et 
område hvor 



indskolingseleverne 
må køre på løbehjul. 
Lisbeth og Sune 
ansøger trygfonden 
om cykelhjelme. 
Princippet blev delt i 
to, et princip for 
brug af cykler i 
skoletiden samt et 
princip for brug af 
løbehjul, boards 
samt rulleskøjter. 
Begge principper er 
godkendt og sendes 
med referatet. 

3. Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet har et ønske om 
at der et par dage om 
året, arrangeres at elever 
og personale forskønner 
skolen. Dette arbejdes 
der videre på.  
Der ønskes en opfølgning 
og uddybning på 
venskabsklasser på næste 
skolebestyrelsesmøde. 

4. Nyt fra Skoleleder/øvrige ledere Efter 1,5 måned ser Søren 
skolen som en rigtig god 
skole, med mange dygtige 
personaler. Ledelsen 
drifter rigtig meget, og 
ser frem til at kunne 
komme i 
helikopterperspektiv og 
arbejde mere 
fremadrettet. Vi har på 
skolen haft ”Bag en sag” i 



en af 5. klasserne, 6.-7. 
klasserne har haft besøg 
af Kenneth Bøgh Andersen 
og 4. klasserne har haft 
en fælles kommunal 
idrætsdag. Ledelsen 
arbejder på at få 
oprettet en Facebook og 
Twitter konto som kan 
integreres med skolens 
hjemmeside. Formålet 
med dette er at få 
publiceret og 
kommunikeret skolens 
arrangementer ud. 

5. Nyt fra SFO Der er ros til sfo 
personalet for det flotte 
Halloween-arrangement de 
afholdte i oktober md. 

6. Økonomi (grundig gennemgang) Fremover skal oversigt 
over økonomien sendes 
inden møderne. Økonomien 
blev grundigt gennemgået 
og der estimeres et 
overforbrug på omkring 
800.000 kr.  

7. Status over elevtal (evt. historik) Der er i løbet af sidste 
måned gået 3 elever ud og 
5 nye elever er indskrevet 
på skolen. 

8. Bordet rundt Varmen i P6 er stadig en 
udfordring.  
Spørgsmål vedr. indeklima 
til P1 blev vendt. Kan man 
evt. benytte hængsler i 
vinduerne så der kan 



luftes ud i frikvarterne? 
Skolen er begyndt at 
arbejde med at udvikle 
særlig faglig stærke 
elever. 
Lærerne er glade for at 
skolebestyrelsen tager 
dem seriøse.  
Stemningen på 
lærerfronten er blevet 
betydelig bedre efter at 
der er kommet mere 
gennemsigtighed. 
Lærerne spørger ind til 
om skolebestyrelsen vil 
tage en drøftelse omkring 
magtanvendelse.  
Lærerne forespørger om 
pauserne for eleverne kan 
blive længere. Denne 
drøftelse tages i 
forbindelse med 
godkendelse af 
timefordelingsplanen. 
Da Michael ikke har børn 
på skolen mere udtræder 
han af bestyrelsen. 
Lisbeth (suppleant) 
overtager Michaels plads. 
Bør ledelsen afholde 
morgenmøde 1. onsdag i 
hver måned, hvor 
forældrene har mulighed 
for at hilse på? 
Er det en god ide at have 
en repræsentant fra 



andre grupper med til 
ansættelsessamtaler, så 
det ikke kun er en 
personalegruppe der er 
repræsenteret. 
IT-strategi skal på 
dagsorden i det nye år. 

9. Evt. 
a) Næste møde 

 

a) Næste møde er den 
6.12.16 kl. 18.00 

 10. Lukket møde Intet at refere. 
 
 

Hilsen  
Lasse  
 
 


